

Od marca 2019 roku zwiększa się kwota minimalnej emerytury, a pozostałe zostaną podwyższone o nowy wskaźnik waloryzacji. Do pobierania emerytury minimalnej została także uprawniona nowa grupa osób.

Wiadomo już, ile wyniesie **waloryzacja rent i emerytur**. Od 1 marca 2019 roku [świadczenia](#) mają wzrosnąć o 3,26 proc., jednak nie mniej niż o 70 zł. Ustalono także, że **najniższa emerytura,**

[renta](#)

z tytułu całkowitej niezdolności do pracy, renta rodzinna i renta socjalna wzrosną do 1100 zł. Obecnie jest to 1029,80 zł.

Według rządowej nowelizacji **najniższa renta z tytułu częściowej niezdolności do pracy** wzrośnie z 772,35 zł do 825 zł. Modyfikacja zasad

waloryzacji

będzie miała zastosowanie także do

emerytur i rent rolników, służb mundurowych oraz emerytur pomostowych i nauczycielskich

[świadczeń](#)

kompensacyjnych.

Nowe osoby uprawnione do świadczenia 1100 zł

Od marca 2019 roku nowa grupa emerytów zyska prawo do **najniższej emerytury**. Chodzi o matki, które urodziły i wychowały co najmniej czwórkę dzieci.

O pieniądze mogą starać się osoby, które osiągnęły **wiek emerytalny**. W przypadku kobiet jest to 60 lat, a w przypadku mężczyzn – 65 lat.



[Cały artykuł kliknij »](#)